

Overseas Orders — How It Works

English

Why order through Buyee?

Because overseas shipping calculations and export procedures are complex, our online shop cannot accept direct orders from abroad. To ensure error-free delivery with no mistakes in address or shipping cost, we use Buyee, a reliable overseas forwarding service. First, become a Buyee member and register your payment method and shipping address. Once you're a member, you can also easily order and receive other items from Japanese sites such as Mercari.

The overseas ordering steps are as follows:

1

Send us a DM on Instagram

Our chat has a translation feature, so feel free to write in your own language.

@zukoushitu0.9

<https://www.instagram.com/zukoushitu0.9/>

2

Register a Buyee account In advance

Please set up your payment method and shipping address ahead of time.

<https://buyee.jp/signup/login?lang=en>

3

We list it on Buyee ~3 months later Made to order

Each piece is handmade, so it takes about 3 months from order to listing.

4

Purchase on Buyee

We'll let you know once it's listed. Complete your purchase on the Buyee page.

5

International shipping Arrives in ~20–30 days

After customs clearance, Buyee ships from its Japan distribution center to your address.

Estimated shipping (approx. 1kg / 60cm size, e.g. bait box)

Destination

Taiwan / China **approx. ¥2,100–3,000**

France **approx. ¥4,000–4,500**

USA **approx. ¥5,600–6,000**

*EMS-based estimate. Please confirm the exact amount with Buyee's shipping calculator (buyee.jp). Rates vary by method and season.

About pricing

Total price

= Website price

+ Overseas listing fee 10%

+ International shipping

e.g. Shipping a black-porgy bait box to Taiwan is around ¥3,000.

*Product prices, shipping, and fees are current as of 2026 and are subject to change.

海外顧客 訂購與寄送流程

繁體中文

為什麼要透過 Buyee？

本官網直營商店因海外運費計算與出口手續較為複雜，恕不接受海外直接下單。為了確保地址與運費不出錯、寄送安全無誤，我們採用海外代購寄送服務「Buyee」。請先註冊成為 Buyee 會員，並登錄付款方式與收件地址。成為會員後，Mercari 等日本網站上的其他商品，也能輕鬆從海外訂購與代收。

海外訂購流程如下：

1

📷 透過 Instagram 私訊下單

聊天室有翻譯功能，請用您慣用的語言直接留言即可。

@zukoushitu0.9

<https://www.instagram.com/zukoushitu0.9/>

2

👤 註冊 Buyee 會員 事前準備

請先登錄好您的付款方式與收件地址。

<https://buyee.jp/signup/login?lang=cht>

3

📦 下單約 3 個月後上架至 Buyee 訂製品

因為每件皆為手工製作，從下單到上架需要約 3 個月的製作時間。

4

🛒 於 Buyee 購買商品

上架後我們會通知您，請至 Buyee 頁面完成購買。

5

✈️ 國際寄送 約 20~30 天送達

完成通關後，由 Buyee 從日本物流中心寄送至您的收件地址。

國際運費參考（約 1kg・60cm 尺寸 黑鯛餌盒等）

寄送地區

台灣 / 中國 約 2,100~3,000 日圓

法國 約 4,000~4,500 日圓

美國 約 5,600~6,000 日圓

※以 EMS 為基準的估算。實際金額請於 Buyee 運費試算 (buyee.jp) 確認，並依寄送方式與時期而有所變動。

關於售價

應付總金額

= 官網標示價格

+ 海外平台上架手續費 10%

+ 國際運費

例) 黑鯛餌盒寄往台灣的運費約為 3,000 日圓。

※商品價格、運費與手續費為 2026 年現時資訊，日後可能變動。

ZUKOUSHITU 9.1 / Instagram: @zukoushitu0.9 / <https://zukoushitu.com/international-shipping/>

海外のお客様へご注文の流れ

日本語

なぜBuyee経由なの？

当HPの直販サイトでは、海外送料の計算や輸出手続きが複雑なため、海外からの直接注文を承っておりません。住所や送料の間違いがない確実な発送のため、海外発送代行サービス「Buyee」を利用しています。まずBuyeeの会員になり、お支払い方法とお届け先住所をご登録ください。一度会員になれば、メルカリ等日本サイトでの他の商品も海外から手軽にお取り寄せいただけます。

海外からのご注文手順は以下となります。

1

📷 InstagramのDMでご注文

チャットには翻訳機能があるので、そのままのお言葉でOKです。

@zukoushitu0.9

<https://www.instagram.com/zukoushitu0.9/>

2

👤 Buyee（バイイー）に会員登録 事前準備

お支払い方法とお届け先住所を、あらかじめご登録ください。

<https://buyee.jp/signup/login>

3

📦 約3ヶ月後にBuyeeへ出品 受注製作

ひとつずつ手作りのため、ご注文から出品まで約3ヶ月の製作期間をいただきます。

4

🛒 Buyeeで商品をご購入

出品後にご案内します。Buyeeのページからご購入ください。

5

✈️ 海外へ発送 約20～30日でお届け

通関後、Buyeeよりお客様のご住所へ発送されます。日本の物流拠点が手続きを行います。

国際送料の目安（約1kg・60cmサイズ 黒鯛餌箱など）

お届け先

台湾 / 中国	約 2,100～3,000 円
フランス	約 4,000～4,500 円
アメリカ	約 5,600～6,000 円

※EMSを基準とした概算です。正確な金額はBuyeeの送料計算（buyee.jp）でご確認ください。配送方法・時期により変動します。

販売価格について

お支払い総額

＝ HP掲載価格

＋ 海外用サイト出品手数料 10%

＋ 国際送料

例）黒鯛ヘチ用餌箱の台湾向け送料は約3,000円が目安です。

※商品価格、送料、手数料は2026年現在のものであり、将来変動します。